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توجه صنایع به پیوست های اجتماعی و زیست محیطی؛

امام جمعه لامرد: صنایع به پیوست های اجتماعی و فرهنگی توجه کنند
نماینده ولی فقیه در شهرستان و امام جمعه لامرد گفت: پیوست های  فرهنگی، اجتماعی و زیست محیطی باید در طرح های مختلف صنعتی باشد که

این موضوع نیازمند توجه ویژه دولت و مدیران صنعتی است.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، حجت الاسلام محمدجواد آزاد امام جمعه لامرد در خطبه های این هفته لامرد که با حضور پرشور تعدادی
از پرسنل مجموعه صنعتی سیمان لامرد برگزار شد اظهار کرد: دنیا در شرایط حساسی است و ما در پیچ تاریخی هستیم و جامعه مسلمین باید میدان و
صحنه را به خوبی تشخیص دهد و رهبر معظم انقلاب حکم جهاد قطعی مسلم را صادر کردند و در پیام ایشان و خطبه نصر نیز بر اینکه هر کسی با هر

توانی و در هر شرایطی باید کمک کند تاکید داشتند.

او گفت: ملت ها نباید منتظر دولت ها باشند بلکه باید با تمام توان از ملت مظلوم فلسطین با روحیه حماسی دفاع کنند.

وی افزود: آحاد مردم با نشاط و روحیه حماسی به میدان آمده و در این جنگ ترکیبی برای جامعه اسلامی و افکار را از حکمی که رهبری فرموده اند
تبیین و آگاه نموده، زیرا اگر همه جهان اسلام بخواهند اسرائیل آنِ واحد نابود خواهد شد.

وی افزود: تاریخ این را خواهد دید که حزب خدا و جبهه حق پیروز میدان است و در این جنگ رسانه ای و تبلیغی هر کس باید کار خودش را انجام
دهد و همه باید در وسط میدان باشیم.

امام جمعه لامرد تاکید کرد: شریان های اقتصادی رژیم منحوس اسرائیل باید قطع شود و حکم جهاد عمومی با این شرایط حساس خیلی مهم است و
باید دشمن کافر و خبیث که با بیشترین تجهیزات به میدان آمده را نابود کرد.

امام جمعه لامرد به اجلاسیه شهدای شهرستان اشاره کرد و گفت: بالاخره پس از ۱۳ سال از برگزاری مراسم شهدا می گذرد و دوباره رزق مردم شده و از
سوم خرداد که شروع اجلاسیه بوده هر روز در بخش ها و روستاهای مختلف شهرستان برنامه های زیبایی با عنایت شهدا برگزار شده است.

خطیب جمعه لامرد به نماز جمعه معنادار نصر و اقامه نماز توسط رهبر معظم انقلاب اسلامی اشاره کرد و گفت: پس از عملیات وعده صادق ۲ و
تهدیداتی که رژیم صهیونیستی داشت، رهبر معظم انقلاب اسلامی اقامه نماز جمعه و عصر را به چه زیبایی و با آن جمعیت وصف ناپذیر اقامه نمودند.

وی ادامه داد: در این شرایط که هر اقدامی متصور بود حضرت آقا تصمیم گرفتند که این نماز را برپا کنند و مردم از این نماز و حضور ایشان انرژی دوباره
گرفتند.

امام جمعه لامرد گفت: لامرد به سمت منطقه اقتصادی در پیش است و از مجموعه های دانشگاهی به صورت جد مطالبه کردم که شرایط منطقه را
تحلیل کنند و ظرفیت هایی که در منطقه وجود دارد و می شود سرمایه گذاری کرد را شناسایی کرد.

وی تصریح کرد: به گوش عزیزان رسانده ایم که نسبت به وظایف آن صنعتی که در منطقه ورود پیدا می کنند در مباحثی همچون زیست محیطی،
اجتماعی، فرهنگی و... پیوست های مختلفی که همراه با صنعت باید دیده شود و این را بارها و بارها عرض کرده ام و کوتاهی زیادی نسبت به پیوست

ها وجود دارد.

وی تاکید کرد: صنعت با این عظمت و بزرگی در منطقه دایر شده اما پیوست های فرهنگی و... ندارد، و فقط دلمان به این خوش بود که چندنفر از
فرزندانمان سرکار هستند و من ندیدم که آخر و عاقبت فرزندمان چه خواهد شد!!! و این فرزند ما در یک محیط صنعتی به صورت شبانه روز کار می کند
اما باید پیوست اجتماعی، فرهنگی و بهداشت و سلامت این نیروها دیده شود و در خیلی از این زمینه ها کوتاهی شده است و بارها مطالبه کرده ام و

از حق مردم در هیچ شرایطی کوتاه نخواهم آمد.

وی افزود: در اینجا لازم نمیدانم که اسم تک تک صنایع برده شود، اما بدانند که مردم و مسوولین شهرستان این را مطالبه دارند و تا به حال این موضوع
جدی گرفته نشده اما از این بعد باید محکم تر و جدی تر به دلیل اینکه صنعت به سرعت در حال پیشرفت است غفلت نکنیم محکم تر و جدی تر

مطالبات مردم را پرداخت کنید.

او به حضور پرسنل سیمان در نمازجمعه امروز لامرد اشاره کرد و گفت: مسوولین امر دغدغه های کارکنان این مجموعه صنعتی را پی گیری کرده اند و
مدافع حقوق مطالبات عزیزان هستند که شکی درآن نیست.



وی افزود: توصیه ای به شما عزیزان دارم و آن این است که ما در یک جامعه ای از خانواده های متعدد زندگی میکنیم و این مجموعه هم یک خانواده
است و اگر کارگران بخواهند این اتفاق باید رقم بخورد که این مطالبه ماست.

وی گفت: اگر در بعضی از موضوعات تا به این ساعت به هر دلیلی کوتاهی هایی شده از این به بعد، این وفاق و همدلی بین نیروی کار و کارفرما و
مجریان کار حاکم شود.

به گزارش محمود صابری زاده خبرنگار شهرستان های لامرد ومهر، حجت الاسلام آزاد تاکید کرد: از طرف مردم این را می گویم که مردم ما با عزت نفس،
با صبر و حوصله تا اندازه ای صبر و تحمل می کنند اما اگر در بعضی موضوعات و درخواستی از همه عزیزان این است که آرامش و صبر را پیشه کنند.


